

## **Protokoll fört vid styrelsemöte**

**Visby**

**20230316**

**Närvarande:** Eva-Britt Lerman Airiman, Åsa Sjöberg, Patric Hedenstein, Magnus Karlsson, Titti Gahne, Ida Lingren, Malin Åberg, Sara Neogard

**Frånvarande:** Morgan Hallgren, Ingmar Palmgren

### **§9 Mötets öppnande**

Malin hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

### **§10 Dagordning**

Dagordningen godkändes.

### **§11 Föregående protokoll**

Föregående protokoll godkändes

### **§12 Kassarapport**

Inget att rapportera

### **§13 Rapport från sekreteraren**

Inget att rapportera

### **§14 Rapport från jaktprovssekreterare, spaniel**

Det pågår planering av vårkurs, utskick till medlemmarna om önskade aktiviteter, dock inget

Gensvar

### **§15 Rapport från jaktprovssekreterare, retriever**

B prov 14-16 maj, man har även här gjort utskick till medlemmarna om önskade aktiviteter, det

har kommit många önskemål, bla digitala föreläsningar av ex kiropraktor, digitala föreläsningar om

problemlösningar, kurser i bla fotgående, vilthantering, vatten träning

Åsa har gått en digital kommissarie utbildning för retrieverprov

Den 18-19 mars är det en provledarutbildning för Ola Thunberg, det är 3 nya provledare, samt 6 st

som ska uppdateras

### **§16 Rapport från Tollar ansvarig**

Dubbelprov i sept/okt, domare är bokad, planerar för en helgkurs i maj

### **§17 Rapport från viltspårsansvarig**

Fullbokad kurs startar i mars

### **§18 Rapport från utställningssekreterare**

Remiss till SSRK inskickad, väldigt få anmälda till vårens utställning, det har inkommit önskemål

om extriörbedömning

### **§19 FB-R ( Funktionsbeskrivning retriever)**

Få anmälda till årets bedömning, vi hjälps åt att dela i sociala medier

### **§20 Extern kommunikation**

Rapport till Apportören ang nya styrelsen, samt datum för viltspår är inskickad

Sektionerna behöver uppdatera sina sociala medier, det beslutades om att kostnader för proven, ska läggas ut på hemsidan per sektion

### **§ 21 Övrigt**

Beslutades att Patric ska ta reda på, vad ett tryck med SSRK Gotlands logga på kostar, för tryck på

Ex tröja, väst, jacka

Vi behöver upprätta en lista på inventarier som klubben äger, ex hur många frysboxar har vi,

Startpistoler, tält och dyl. Tollarproven kräver en box för sitt vilt.

Beslutades även att SSRK Gotland ska återuppta samarbetet med Studieförbundet

Funkis träffen 22-23 april klubben står för resorna

Eva-Britt, Morgan, Malin, Sara

## **§ 22 Nästa möte**

## **§23 Mötet avslutades**

Ordförande tackade och avslutade mötet

.....

Malin Åberg  
Ordförande

Annica Stenström  
Mötessekreterare